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Komisja Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej 

Rady Powiatu Zgierskiego 

kadencji 2018 - 2023  
 

 

PROTOKÓŁ NR 46/23 

z posiedzenia Komisji odbytego w dniu 25 kwietnia 2023 r. 

w Starostwie Powiatowym w Zgierzu  
 

 

W posiedzeniu udział wzięło 9 członków Komisji oraz osoby spoza jej składu. 

Listy: obecności członków Komisji i gości stanowią załączniki nr 1 i 2 do protokołu. 
 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i zatwierdzenie porządku posiedzenia. 

2. Informacja o działalności Wydziału Komunikacji Starostwa Powiatowego w Zgierzu. 

3. Informacja o przebiegu oraz stopniu zaawansowania prac związanych z pozyskiwaniem 

środków pomocowych na planowane zadania inwestycyjne w Powiecie Zgierskim. 

4. Zaopiniowanie materiałów zgłoszonych na LXI sesję Rady Powiatu Zgierskiego. 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

6. Sprawy różne. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. 1 

Przewodniczący Komisji Włodzimierz Pietruszewski otworzył 46 posiedzenie Komisji.  
 

Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia.  
 

Ad. 2 

Informacja o działalności Wydziału Komunikacji Starostwa Powiatowego w Zgierzu 

stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad. 3 

Informacja o przebiegu oraz stopniu zaawansowania prac związanych z pozyskiwaniem 

środków pomocowych na planowane zadania inwestycyjne w Powiecie Zgierskim 

(materiał sesyjny). 

 

Komisja przy 7 głosach za i 2 wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała informację. 
 

Ad. 4 

1. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LVI/461/21 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 28 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Zgierskiego na rok 2023. 

 

Skarbnik Powiatu Zgierskiego Agnieszka Szymczyk przedstawiła projekt uchwały.  

 

Komisja przy 6 głosach za i 3 wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w zakresie dotyczącym Komisji. 

 

2. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LVI/460/21 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 28 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Zgierskiego na lata 2023-2037. 

 

Skarbnik przedstawiła projekt uchwały.  
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Komisja przy 6 głosach za i 3 wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w zakresie dotyczącym Komisji. 

 

3. Informacja o dotychczasowej współpracy z samorządami gminnymi.  

 

Komisja przy 6 głosach za i 3 wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała informację. 

 

Ad. 5 

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół Nr 45/23 z poprzedniego posiedzenia.  

 

Ad. 6 

Radna Joanna Mariankowska była zainteresowana, kiedy będą ogłoszone wyniki złożonych 

wniosków na sale gimnastyczne przy Zespołach Szkół Specjalnych w Głownie i w Ozorkowie 

oraz czy zostały zakwalifikowane wnioski złożone na poprawę bezpieczeństwa ruchu 

pieszych dotyczące m. in. ul. Południowej, Słowackiego w Ozorkowie.  

 

Starosta Zgierski Bogdan Jarota odnosząc się do drugiego pytania powiedział, że wnioski 

zostały poskładane i czekamy na ogłoszenie wyników. Nie potrafi podać terminu ogłoszenia 

wyników.  

 

Wicestarosta Zgierski Dominik Gabrysiak przekazał, że jutro będzie wniosek dyrektora                      

ZSS w Głownie o zwiększenie o 18.000 zł na Program Funkcjonalno-Użytkowy (PFU). 

Prawdopodobnie w Ozorkowie będzie analogiczna sytuacja. Także dokumenty się tworzą                      

i dopiero jak będą kompletne będziemy składać wniosek.   

 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy jest już podpisana umowa na wykonanie drogi Borszyn-

Parzęczew.  

 

Starosta poinformował, że po rozstrzygnięciu postępowań na wszystkie 6 zadań z Polskiego 

Ładu możemy wystąpić o właściwą promesę do Banku Gospodarstwa Krajowego                            

i po wydaniu tej promesy możemy podpisać umowy, bo wtedy mamy zabezpieczenie 

środków. W tej chwili 5 zadań już jest rozstrzygnięte. Na ukończeniu jest szóste zadanie 

droga ul. Ziewanicka w Głownie. Tutaj wyłoniony wykonawca wycofał się z przetargu.  

W związku z czym wchodzi drugi z kolejki i jeżeli poskłada wszystkie dokumenty,  

to najprawdopodobniej do końca tygodnia zostanie wyłoniony i po długim weekendzie będą 

podpisane umowy. 

 

Radny Leszek Potakowski dopytywał, dlaczego pierwszy wykonawca wycofał się 

z przetargu.  

 

Zastępca Naczelnika Wydziału Drogownictwa Starostwa Powiatowego w Zgierzu Anna 

Czaplińska przekazała, że wykonawca złożył pismo, iż nie będzie kontynuował z racji tego, 

że źle skalkulował wykonanie zadania oraz że ma inne zobowiązania do realizacji.  

 

Radny Leszek Potakowski chciał wiedzieć, co z budową chodnika w Tymiance. 

 

Starosta powiedział, że wniosek jest złożony w programie Poprawa bezpieczeństwa ruchu 

pieszych.  
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Ad. 7 

Przewodniczący Komisji dokonał zamknięcia 46 posiedzenia Komisji. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała 

                Przewodniczący Komisji 

Główny specjalista         Rozwoju Gospodarczego  

Wanda Komorowska        i Infrastruktury Przestrzennej 

 

 Włodzimierz Pietruszewski 

 


